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do zastupitelstva  
Zadního Chodova

1. Markéta Abramčuková
34 let, obsluha čerpací stanice, 

Zadní Chodov,  
bez politické příslušnosti

2. František Řežábek
25 let, strojník, Zadní Chodov,  

bez politické příslušnosti

3. Michaela Fidlerová
37 let, OSVČ, Zadní Chodov,  

bez politické příslušnosti

4. Martin Mautner
36 let, ředitel hotelu,  

Zadní Chodov,  
bez politické příslušnosti

5. Jan Riška
47 let, dělník, Zadní Chodov,  

bez politické příslušnosti

6. Martin Švehla
39 let, OSVČ, Zadní Chodov, 

bez politické příslušnosti

7. Michal Mazanec
25 let, dělník, Zadní Chodov,  

bez politické příslušnosti 

www.facebook.com/ 
TOP09.Plzensky.kraj

Markéta Abramčuková 
Kandidátka na starostku  
Zadního Chodova

90 plynových  
a kanalizaČních 
pŘípojek potŘebuje 
zadní chodov
víC, NEŽ SI MYSLíTE
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Michaela Fidlerová 
se narodila 6. 7. 1973 a v obci Zadní Chodov žije od roku 1978.
Má dvě děti a je vdaná. Vystudovala střední ekonomickou školu 
v Domažlicích. Prošla celou řadou zaměstnání. Pracovala jako účetní, 
pokladní, přepážková pracovnice, poštmistr a nyní pracuje  
jako finanční konzultant.

František Řežábek   
se narodil 15. 11. 1985. Od narození žije v obci Kyjov. Je svobodný, 
bezdětný. Vyučil se autoelektrikářem v Plzni, poté absolvoval nástavbu 
na průmyslové škole v Plzni. Pracoval rok jako skladník, nyní pracuje jako 
řidič v dřevozpracujícím průmyslu



1) Přivést nové investory do obce

2) Kanalizace pro obec

3) Kulturní akce

4) Podpora sportu v obci

5) Oprava obecních komunikací v Kyjově

6) Plyn do obce

7) Zpřehlednění hospodaření obce

8) Větší informovanost občanů

9) Chodníky pro obec

vOLEBNí PROGRAM TOP 09 
PRO ZAdNí ChOdOv

Rozhovor s kandidátkou  
na starostku obcí Zadní Chodov  
a Kyjov paní Markétou Abramčukovou

www.top09.cz 

Markéta Abramčuková   

se narodila 8. 10. 1976 a v Zadním Chodově žila od narození do roku 
1997. Opět se do Zadního Chodova nastěhovala v roce 2007. Vyučila se 
na středním odborném učilišti v Plané – obor švadlena. Má dvě děti a je 
rozvedená. Pracovala jako dělnice ve výrobě zdravotnických potřeb, poté 
jako obsluha čerpací stanice. Nyní je na rodičovské dovolené.

Z jakého důvodu jste se rozhodla kandidovat za stranu TOP 09  
do obecního zastupitelstva obcí Zadní Chodov a Kyjov?

Hlavně proto, že chceme do obcí přinést nového ducha, nové občany, 
informovat občany o nových možnostech rozvoje, a snažit se jít  
v příhraničí s dobou, jednoduše být In.

A čím konkrétně chcete být In?

Budeme snažit o maximální informovanost občanů ve všech směrech, 
umožnit jim, aby měli možnost se podílet na všech zásadních rozhodnutích.

Jakým způsobem si představujete zlepšit život v obcích?

Naši prioritou je komunikace s občany. Možná se budu opakovat, ale jedná 
se o to, aby se naši občané cítili bezpečně. Těm starším chceme umožnit, 
aby si znovu mohli zajít na zavřenou poštu a vyřídit si základní věci, přejít 
bezpečně silnici. Dále se zasadíme o vybudování kanalizace, chodníků, 
a mladší generaci nabídneme lepší možnosti sportovního vyžití.

Váš hlavní cíl tedy zní jak?

Aby lidé zapomněli na to, co bylo, a mysleli na to, co bude!


